
   

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 22-4-2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος,  Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κο Υπουργό Ανάπτυξης κι Επενδύσεων
Τον Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ, αρμόδιο για θέματα επικοινωνίας και 
ενημέρωσης και Κυβερνητικό εκπρόσωπο, κο Πέτσα   

ΘΕΜΑ: «ΜΕΤΑΦΟΡΑ ΤΗΣ “ΕΡΤ” ΚΑΙ ΤΟΥ “ΑΠΕ” ΥΠΟ TΗΝ ΔΙΚΑΙΟΔΟΣΙΑ ΤOΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚAΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ»

Κύριοι Υπουργοί,

Στο  από 10 Απριλίου 2020,  Β΄  Τεύχος,  ΦΕΚ 1286,  δημοσιεύθηκε η  απόφαση μεταφοράς  των

εταιρειών  δημοσίου  συμφέροντος,  του  Ν.3429/2005,  υπό  την  δικαιοδοσία  της  «Διεύθυνσης

Εταιρειών»,  του Υπουργείου Ανάπτυξης  και  Επενδύσεων.  Μεταξύ των ως άνω εταιρειών που

μεταφέρονται,  συγκαταλέγονται  και  η  «Ε.Ρ.Τ.  ΔΙΚΤΥΟ  ΕΠΙΓΕΙΑΣ  ΨΗΦΙΑΚΗΣ ΕΥΡΥΕΚΠΟΜΠΗΣ –

Ε.Ρ.Τ.  net A.E.», αλλά και το «ΑΘΗΝΑΪΚΟ ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ -ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΟ ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ

ΕΙΔΗΣΕΩΝ Α.Ε.» (“ΑΠΕ-ΜΠΕ Α.Ε.”).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Ποιά η σκοπιμότητα της ως άνω μεταφοράς και ποιες πραγματικές ανάγκες εξυπηρετεί η εν λόγω

απόφαση;

O Eρωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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